
Poznań, dnia 28 listopada 2018 r. 

 

Łukasz Mikuła 

Radny Miasta Poznania 

Pan 

Jacek Jackowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

Interpelacja 

w sprawie zagospodarowania terenu wzdłuż al. Solidarności 

 

Szanowny Panie Prezydencie! Otrzymuję sygnały od mieszkańców os. Powstańców 

Warszawy, iż w chwili obecnej niewykorzystana pozostaje część nieruchomości będącej 

zgodnie z SIP własnością miasta Poznania (obręb Winiary, arkusz 19, nr działki 11/8), na 

południe od pasa drogowego Al. Solidarności. Teren ten mógłby zostać przeznaczony na 

stworzenie parkingu na potrzeby mieszkańców. Do niedawna pełnił zresztą taką rolę. 

Ponieważ przy obecnym stanie wiedzy nie potrafię ustalić w jakim zakresie jest to 

sprawa w zakresie kompetencji WGN, a w jakim ZDM, chciałbym skierować bezpośrednio 

do Pana Prezydenta następujące pytania: 

1) Jaki jest aktualny status przedmiotowej nieruchomości? Kto nią zarządza? 

2) Czy istnieje możliwość zagospodarowania części nieruchomości na południe od pasa 

drogowego pod potrzeby parkingowe mieszkańców? 

3) Jakie kroki należy podjąć, aby doprowadzić do takiego zagospodarowania działki? 

 

Z wyrazami szacunku 

/ - / Łukasz Mikuła 

 

 

 

 


